

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. XXIV.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

id Romani, *Attica* fieri, prædicarent. Cete-
 rum tum oppressi Mithridatis armis homines
 miserrimæ conditionis, cum ab inimicis tene-
 rentur, oppugnabantur ab amicis, & animos
 extra mœnia; corpora, necessitati seruientes,
 intra muros habebant. Transgressus deinde
 in Asiam Sulla, parentem ante omnia suppli-
 cemque Mithridatem inuenit. quem multatum
 pecunia ac parte navium, Asia omnibusque
 aliis prouinciis, quas armis occupauerat, de-
 cedere coëgit; captiuos recepit; in perfugas
 noxiosque animaduertit: paternis, id est, Pon-
 ticiis finibus contentum esse iussit.

CAP. XXIV. C. Flavius Fimbria, qui
 præfectus equitum ante aduentum Sullæ, Vale-
 rium Flaccum consularem virum interfecerat,
 exercitumque occupato *Imperator* appellatus,
 forte Mithridatem pepulerat prælio, sub ad-
 ventum Sullæ se ipse interemit; adolescens,
 quæ pessime ausus erat, fortiter executus. Eo-
 dem anno P. Lænas trib. pleb. Sex. Lucillum,
 qui priore anno trib. pleb. fuerat, saxo Tarpeio
 deiecit; & cum collegæ eius, quibus diem di-
 xerat, metu ad Sullam profugissent, aqua igni-
 que iis interdixit. Tum Sulla, compositis
 transmarinis rebus, cum ad eum, primum
 omnium Romanorum, legati Parthorum venis-
 sent, & in iis quidam magi ex notis corporis
 respondissent, *caelestem eius vitam & memo-
 riam futuram*, reuectus in Italiam, haud plu-